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Årnäs  Båtklubb 

Plats  ÅBKs  klubbstuga i hamnen. 

Punkt   §1 

Mötet öppnades av ordförande Lars Jerkrot 
 
 §2 
Dagordningen drogs och antogs. 
 
 §3 
Närvarande på mötet  förkortas 
Lars Jerkrot   LJ 
Per Stenhammar  PS 
Ulric Ljungberg  ULj 
Bengt-Åke Johnsson  BJ 
Ulf Lundgren  UL 
Tomas Johansson  TJ 
Tord Andersson  TA 
 
 §4 
Till justeringsman för mötets protokoll valdes 
TA. 

 §5 

Föregående mötes protokoll gicks igenom, smärre detaljer 
diskuterades. 
 
 §6 
Ekonomin gicks igenom. BJ hade gjort en sammanställning 
som gicks igenom. Denna lista kommer att biläggas orginal 
protokollet . 
 
 §7 
UL gick igenom läget med platser. 2 intr har hoppat av och 
gått till Mariestad. En ny medlem, paret Berg, har en stor båt 
med bredd 3.60. Diskussion följde hur breda båtar skall 
behandlas vad gäller platser och en smärre avgifts höjning, 
mötet föreslog 1500:-, kommer att tas ut för dessa båtar Det 
blir en del korrigeringar av platser i samband med detta, 
men ULj åtog sig att gå igenom detta och lösa  saken. Avgift 
samt förändringar blir frågor frö genomförande 2014. 
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 §8 
Leif Jakobsson börjat arbetet med  att göra vid flytbryggan i 
ordning. Det är viktigt att Y- bommar blir rätt inpassade/ 
flyttade. Det blir en extar arbetsdag den 19/5. Leif kommer 
att leda denna arb dag. I övrigt har arbetsdagarna flutit på, 
det återstår ett par moment att göra; 
 

 Vatten försörjningen, kranar på plats 

 El på stolpar. 
 
 §9 
Lodning av ”nya” hamnen rdovisad av BJ, bilaga till 
protokollet är hans rapport. Det ser totalt bra ut med ett par 
enstaka ”öar” vid D- brygan. Lämnas utan åtgärd just nu. 
 
 §10 

  En Y- bom saknar en del delar. Tas om hand av Ulj samt LJ. 
 

 §11 
Tore vill flytta fram sin mobile krna ca 1 meter och bygga en 
inhägnad runt detta mot sittstaket. Ok enligt styrelsen. 
 
 §12 
Diskussion följde om vatten o el anslutning och ersättning  
till Företaget. Ett möte planeras där LJ samt BJ tar kontakt 
och gör detta. LJ  tar även kontakt med kommunen för att 
diskutera toatämnings station och hur det kan lösas. 
 
 §13 

  Hittegods frågan pågår, sköts av BJ just nu. 
 

§14  
Ny lista på styrelse medlemmarna skall upp på anslags 
tavlan. Ordnas av PS. 

 
§15 

.  
Nästa styrelsemöte är satt till den 3 Juni  i klubbhuset, 
Årnäs. Tid 19.00 
 
Vid protokollet 
Per Stenhammar 
 

Protokollet justeras: 
Tord Andersson 
__________________________________________ 


